
 

 

Protokoll från rådet förr funktionshinderfrågor Råffs styrelsemöte 20/5 2024 
 

Golfrestaurangen  Ljusdal kl 13.15-15.30 

Närvarande : Marie-Louise Hellström  ordförande RÅFF 

                         Desiree Eriksson    DHR  Ljusdal ,RSMH         Ljusdal 

                         Torbjörn Åström    Synskadades förening     Ljusdal 

                         Birgit Persson          Diabetesföreningen       Ljusdal  

                         Gunilla Eriksson       Diabetesföreningen       Ljusdal  

                         Pia Ekqvist                   FUB                                  Ljusdal 

                         Ulla Lindberg           Reumatikerföreningen  Ljusdal 

                         Anita Klaesson         Reumatikerföreningen  Ljusdal 

 

Före mötet hälsades vi välkommen av Vilgot som jobbar på Ljusdals golfklubb. 

Mest stationerad vid golfsimulatorn inomhus.  Byggnaden är 
handikappanpassad, där spelar man golf inomhus på en virtuell golfbana. 

Ett stort steg framåt för de funktionsnedsatta och där vi i RÅFF känner att vi 
bidragit med en del kunskap. 

Vilgot guidade oss även i butiken och bjöd oss på kaffe med god kaka. 

                                           Tack Vilgot. 

§1. Mötets öppnande och upprop. 

Ordförande Marie-Louise Hellström 

Ärende:- Upprop         alla prickades av. 

                 Val av Sekreterare       Elin jonsson 

                 Val av justerare           Pia Ekqvist 

 

 



 

§1. Föregående mötes protokoll 

       Lästes upp och godkändes, 

§2. Boka höstmöten 2024 

       Arbetsmöte 2/9    Ordinarie möte 30/9      Arbetsmöte 28/10 

       Ordinarie möte 18 /11  Arbetsmöte  2/12 

§3.Rapport från senaste arbetsgruppsmötet. 

     Marie-Louise gått igenom bemötande guiden med oss. Vad är gjort och inte 
gjort? En arbetsgrupp ska bildas inför byggandet av nya demensboendet 

§4. Uppföljningsträff med Anna Lundberg välfärdstekniker. 

        Gruppen enas om att det var en bra information om vad som händer. Anna 
hälsar att vi får höra av oss om vi har frågor och även tycka till. 
§5.Delaktighetsdagen 26 april  

    Marie-Louise har skickat ut information som vi tagit del av. 

§6. Policyn. 

    Vad finns att utveckla i Policyn för funktionshinder frågor? Vi fortsätter jobba  
på det i höst. 

§7.Övriga frågor 

    Marie-Louise informerar om bra föreläsningar på länk,bla  Ålderism , Våld 
mor barn och unga med funktionsnedsättning. 

Nästa möte 10 juni arbetsgrupp 

 

Vid protokollet……………………………………………………………. 

Elin Jonsson 

Justerare          ……………………………………………………………. 

Pia Ekqvist 

Ordförande     ………………………………………………………………… 

Marie- Louise Hellström 
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